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ПРЕДСЕДАТЕЛЯ
НА СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ
Г-Н ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ

ДОКЛАД
От: Стефан Марков - общински съветник и Председател на СУСОПФ 

Дончо Барбалов - зам.-кмет на CO и управител на СОПФ

Относно: Финансиране със средства от Специализирания общински 
приватизационен фонд за реконструкция на съществуваща спортна площадка до 
бл. 220, ж.к. „Надежда-2 част“, район „Надежда“, Столична община

УВАЖАЕМИ ГОСПОДИН ГЕОРГИЕВ,

На свое заседание, проведено на 06.07.2023 г., Съветът за управление на 
Специализирания общински приватизационен фонд обсъди доклад вх. № 
СОА23-ВК08-9581/04.07.2023 г. от г-жа Татяна Георгиева - председател на 
Постоянна комисия за децата, младежта и спорта и инж. Димитър Димов - кмет 
на район „Надежда“ относно осигуряване на финансиране със средства от 
Специализирания общински приватизационен фонд за реконструкция на 
съществуваща спортна площадка до бл. 220, ж.к. „Надежда - 2 част“, район 
„Надежда“, Столична община.



„Надежда'1 е един от районите, находящи се на територията на Столична 
община, в който ръста на строителството на нови жилищни сгради през 
последните няколко години е осезаем. Ежегодно се увеличава броя на живущите, 
на младите хора и семейства с деца.

Това, което не достига в район „ Надежда“ са съвременни площи и 
съоръжения за масов спорт, места за отдих и забавления на децата, младежите и 
останалите жители на района. По тази причина, един от основните приоритети 
на районната администрация е да развива и модернизира спортната 
инфраструктура за обществено ползване. Изграждането на нови и реновирането 
на съществуващи спортни игрища и детски площадки, отговарящи на 
съвременните европейски изисквания за безопасност, от една страна ще отговори 
на потребностите на жителите на района, ще ги насочи към масов и достъпен 
начин на здравословен живот и създаване на трайни навици за поддържане на 
физическа култура и удоволствие от спорта, а от друга страна ще допринесе за 
обновяване на жилищните пространства.

Съществуващата спортна площадка (футболно игрище), находяща се до 
блок 220, ж.к. „Надежда -2 част“ е в лошо състояние, амортизирана от 
постоянната експлоатация от страна на деца и възрастни. Настилката и оградата 
са силно компрометирани, което прави площадката негодна за използване по 
предназначение. Налице е обективна необходимост от цялостна подмяна на 
съществуващото асфалтово покритие с настилка от изкуствена трева, от 
изграждане на нова ограда, както и от ремонт на прилежащите към площадката 
тротоари.

През последната година, район „Надежда“ е предоставил за продажба и 
общински недвижим имот на голяма стойност, с което е подпомогнал дейността 
на Столичната общинска агенция за приватизация и инвестиции по формиране 
на приходи от приватизация.

Съгласно доклада на вносителите и представената количествено- 
стойностна сметка, необходимата сума за проектиране, строително-ремонтни 
дейности, осъществяване на надзор и въвеждане в експлоатация на спортната 
площадка е в размер до 196 000 лв. (сто деветдесет и шест хиляди лева), с 
включен ДДС.

След обсъждане, Съветът за управление на СОПФ гласува единодушно 
решение в подкрепа на доклада на председателя на ПКДМС към СОС г-жа 
Татяна Георгиева и кмета на район „Надежда“ инж. Димитър Димов за 
осигуряване на средства от Специализирания общински приватизационен фонд 



за реконструкция на съществуваща спортна площадка до бл. 220, ж.к. „Надежда 
- 2 част“, район „Надежда“, Столична община.

Приложения:
1. Доклад вх. № СОА23-ВК08-9581/04.07.2023 г. от г-жа Татяна Георгиева 

- председател на ПКДМС към СОС и инж. Димитър Димов - кмет на 
район „Надежда“.

2. Количествено-стойностна сметка.
3. Справка по кадастралната карта на поземлен имот с идентификатор 

68134.1382.2084-копие.
4. Проект на Решение.

ПРЕДСЕДАТЕЛ
НА СУ СОПФ :

ЗАМ.-КМЕТ НА CO И
УПРАВИТЕЛ НА СОПФ

(СТЕФАН МАРКОВ)



СТОЛИЧНА ОБП1ИНА
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ПРОЕКТ!

РЕШЕНИЕ № 
на Столичния общински съвет

от 2023 година

За финансиране със средства от Специализирания общински 
приватизационен фонд за реконструкция на съществуваща спортна площадка 
до бл. 220, ж.к. „Надежда - 2 част“, район „Надежда’1, Столична община.

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 и ал. 2 от Закона за местното 
самоуправление и местната администрация и чл. 2, ал. 2 и чл. 3, ал. I, т. 2 и т. 
3 и чл. 5, т. 1 и т. 2 от Правилника за организация и работа на Специализирания 
общински приватизационен фонд

СТОЛИЧНИЯТ ОБЩИНСКИ СЪВЕТ

РЕШИ :

1. Финансира със средства от Специализирания общински 
приватизационен фонд, направление „Инвестиции и придобиване на ДМА", 
Столична община, Район „Надежда“, със сума, в размер до 196 000 лв. (сто 
деветдесет и шест хиляди лева) с включен ДДС, за реконструкция на 
съществуваща спортна площадка до бл. 220, ж.к. „Надежда - 2 част", район 
„Надежда“, Столична община.

2. Разходването на средствата да се извърши при стриктно спазване на 
Закона за обществените поръчки (ЗОП) и Закона за публичните финанси, като 
в конкурсните комисии бъдат поканени за участие представители на СУСОПФ 
и експерти от направление „Обществено строителство" на Столична община.



3. След приключване на процедурите по ЗОП, копия от сключените 
договори да бъдат представени на СУСОПФ.

4. Бенефициентът - Район „Надежда“ контролира строително- 
ремонтните дейности, описани в т. 1 от настоящото решение.

5. Район „Надежда“ представя отчети за усвояването на средствата, 
както следва:

- Тримесечни отчети в направление „Правен и административен 
контрол“, на основание заповед на кмета на Столична община № СОА22- 
РД09-844 от 29.04.2022 г.;

- Годишен отчет в СУСОПФ за усвояване на средствата от Фонда.
6. След приключване на ремонтите, кметът на Район „Надежда“ да 

отрази актуалните стойности на активите - общинска собственост в баланса 
на Столична община - Район „Надежда“.

Настоящото решение е прието на___заседание на Столичния общински

съвет, проведено на 2023 г„ Протокол №, точка ___

от дневния ред, по доклад №и е подпечатано с официалния печат 

на Столичния общински съвет.

Председател на Столичния 
общински съвет:

Георги Георгиев


